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To: 5120 EEE@ minvws i};ICE)SKE @ invws. ni]
)From: 5.1.2e

Sent: Thur 9/10/2020 1:08:39 PM

Subject: RE: motie Jetten

Received: Thur 9/10/2020 1:08:39 PM

Helder, ik wacht dan even de uitkomst van jouw overleg van morgen af.

ver:IEEJER eis n>

Verzonden: donderdag 10 september 2020 14:40

Aan: 5.1.2e ) @minvws.nl>

CC: 5.1.2e ) @minvws.nl>

Onderwerp: RE: motie Jetten

Dag dank voor de terugkoppeling: eens met procesvoorstel&fijn dat EEE ook voor cluster ggz de honneurs

waarneemt.

ve.

van:[IEEESEEenn vs 0i>
Verzonden: donderdag 10 september 2020 14:38

Aan: 5.1.2e ) <BR FT @minvws.nl>

CC: 5.1.2e ) <BR @minvws.nl>

Onderwerp: motie Jetten

i:

Zojuist even metIEE veriegd, zij schuift morgen vanuit CZ aan bij het overleg over de uitvoering van deze motie.

We hebben even gedeeld wat ons beeld is bij deze motie. Naar ons idee gaat het erom dat er nu voor verpleeghuizen wordt

uitgewerkt hoe en wanneer er meer preventieve maatregelen moeten worden ingezet, en dat de vraag is of dat ook voor andere

sectoren ter hand kan/moet worden genomen.

Eerste stap voor de ggz zou m.i. betekenen dat we contact leggen me] ,
met de vraag of de richtlijn corona

en ggz hier al in voorziet. Zo ja de vraag wat dat dan betekent, zodat we dat kunnen terugleggen bij de mensen die met de

verpleeghuiszorg aan de slag gaan. Zo nee wat de behoefte vanuit de sector op dit vlak zou zijn?

Als jij het ermee eens bent, kan ik die vragen wel ff uitzetten. Maar misschien heel even wachten wat JERE morgen terug
hoort in de VWS bespreking?

Groet, RF


